
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Referat 

Mødet starter kl. 17.15 – Velkommen! 
 

1. Godkendelse af dagsorden. (2 min.) 
- Godkendt 
- Uddybninger til budget 

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. (2 min.) 

- Godkendt 
 

3. Præsentation af antimobbestrategi ved lærer Marlene Nielsen (30 min.) (B) 
Et udvalg på skolen har arbejdet på en fornyelse af skolens antimobbestrategi. Marlene 
Nielsen vil i den forbindelse komme og præsentere udkastet. Der skal tages beslutning om 
godkendelse af antimobbestrategien. Den sendes derfor ud som bilag til bestyrelsen og bør 
gennemses som forberedelse til godkendelsen. 
 
- Skolens Antimobbestrategi og Trivselskanon er udarbejdet af Marlene (lærer), Kristian 

(lærer) samt Diana (pædagog) 
- Formålet er at lave et mere overskuelighed dokument– opdeling i to overordnede 

emner: Trivselskanon og Antimobbestrategi 

SKOLEBESTYRELSESMØDE.  
Torsdag den 11/1 2024 kl. 17.15 – 19.30. 
  
Personalerummet på Peter Willemoesskolen. (Benyt den indgang udenfor - som er midt på 
biblioteket og støder op til vinduespartierne ved personalerummet). 

 
Deltagere:  
Thomas Pedersen,  
Jannie Sandholt Jensen,  
Heidi Jensen,  
Christina Lønberg Sørensen,  
Tanja Clausen,  
Michael Ribau-Storm  
Kirstine Lykke Raben,  
Lasse Tajmer, (kommer kl. 18) 
Christina Anita Christiansen,  
 
 
Elevrådsrepræsentanter:   
Per Brodersen (7B, formand) 
Allan Khalil (9B, næstformand),  
 
Afbud: Pt. ingen. 
Ikke afbud: Zainab Abdullah. 
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- Trivselskanon indeholder et overblik for hele skolen samt de enkelte afdelinger 
- Antimobbestrategi er bygget op ud fra dcum.dk – her ligger skabeloner til brug ift. at 

arbejde med en mobbesag 
- Der er udarbejdet en Antimobbestrategi som personalet kan bruge  
- Teamet skal iværksætte ”her og nu”-foranstaltninger  
- På hjemmesiden kommer der til at ligge de to dokumenter Trivselskanon og 

Antimobbestrategi. På Teams ligger der ”her og nu” foranstaltninger, hvor teamet kan 
hente inspiration, bla. et udkast til en handleplan 

- Undersøges: Hvordan håndteres det, hvis det er en elev som føler sig mobbet af en 
lærer? 

- Trivselskanon og Antimobbestrategi er godkendt af bestyrelsen og ligges på 
hjemmesiden 

-  
4. Elevrådet. (15 min.) (B) 

Elevrådet har deltaget i forberedelse til dagsordenen og har et ønske om at der tages en 
beslutning om den ønskede Gallafest / Prom. Det skal derfor besluttes, om der skal laves et 
udvalg som kan gå nærmere ind i planlægningen og få gjort festen til en realitet.  
Elevrådet ønsker et udvalg bestående af lærere, en forælder fra skolebestyrelsen, formand og 
næstformand fra elevrådet, samt en elev fra afdeling 2 
Forældrerepræsentanter fra bestyrelsen må i den forbindelse gerne på forhånd gøre sig 
overvejelser omkring evt. at deltage i udvalget. 
 
- Fra skolebestyrelsen vælges Christina Anita Christiansen, 
- På afdelingsmøde skal der vælges en lærerrepræsentant og en ledelsesrepræsentant 
 
-Orientering fra Formand og næstformand 
 
- Et ønske om nye stole til klasserne på 7. -8.- 9. årgang 
- Dette kommer på en prioteringsliste 
- Der er et ønske om flere knagerækker til udetøj 
- Undersøges: Hvor meget udetøj må der hænge på gangarealer som er en flugtvej? 
-  
 

5. Suppleringsvalg (15. min.) (B) 
Vi skal have et suppleringsvalg og der skal tages beslutning om dato og proces.  
Bestyrelsen skal bestå af 7 forældrerepræsentanter, hvor vi pt er 6.  
Derudover har der været 2 suppleanter og vi mangler derfor både et bestyrelsesmedlem, samt 
2 suppleanter. Vi bør i bestyrelsen have en repræsentant fra specialklasserne. 
 
I den her forbindelse kunne det være rart med et overblik over forældrerepræsentanterne og 
hvor længe man har siddet i bestyrelsen. Vær derfor opmærksom på hvilken dato I tiltrådte i 
bestyrelsen og hav det klar til mødet så vi kan få lavet en liste. 
 
- Suppleringsvalget - der skal vælges et bestyrelsesmedlem samt to suppleanter 
- Der skal skrives ud på Aula til alle forældre, desuden et officielt skriv fra 

skolebestyrelsen 
- Afholdes: Den 11. marts 2024 
- Der skal udarbejdes velkomstmaterialer til de kommende bestyrelsesmedlemmer 
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- Undersøges: Hvordan og hvor meget kan/skal suppleanter deltage i 
skolebestyrelsesmøderne? Hvor mange år sidder man i skolebestyrelsen ad gangen? 

Pause. Kl. 18.10 (15 min.) 

 
6. Uddybninger til budget (10 min.) (O) 

Thomas har på efterspørgsel fra sidste møde lavet nogle noter med forklaringer til budgettet, 
så vi kan få et overblik over hans tanker bag prioriteterne. 
 
- Bemærkninger til budget for 2024 bliver gennemgået 
- Den socio - økonomiskepakke er blevet reduceret uden at man i den nye 

tildelingsmodel har gjort skolen opmærksom på det 
- Ledelsen ønsker at skolebestyrelsen skal være nysgerrig på denne beslutning – 

hvordan kan det være? 
- Thomas skriver spørgsmålene ned og bestyrelsen sender disse til 

kommunalbestyrelsen. Vi vil genre bede om en forklaring 
 

7. Næste skoleårs planlægning jf. årshjulet. (25 min.) (B) 
Christina orienterer bl.a. omkring ringetider, udtalelser i forhold til paragraf 16b og 16d og 
godkendelse af valgfag. 
 
-Sidste års udtalelser vedlægges i bilag, skal der justeres.? 
 
- Ringetider fastholdes med læsebånd de første 15 min hver dag 
- 0-3 kl. har 31 lek. Ugentligt (reducering til 30 lek. På baggrund af en to-lærertime) 
- 4 – 6 kl. har 35 lek ugentligt (5. klasse har 34 lek. Da en uuv-lek. Er overført til 

lejrskole) 
- 7 – 9 kl. har 38 lek. (8. klasse har 37 lek. Da en uuv-lek. Er overført til lejrskole) 
- Specialklasserne fastholder også det nuværende timetal: MIKL – 31 lek., UKL 1&2 35 

lek. 
- Ringetider og lektionsantal besluttes 
- Obligatoriske valgfag: H/D, Madkundskab og Billedkunst - samarbejde med Ebberup 

Skole?. Der er afsat 3. lek. På nuværende 7. årgang, kan/ skal der afsættes 3. lek. På 8. 
årgang? (obs på bus og tid i skemaet) 

- Valgfag: Medier, Bolden i centrum, krea, Håndværk, svømning/madkundskab 
- Valgfag godkendes  

 
8. Orientering fra: (15 min.) 

 
a. Ledelse:  

Thomas informerer os kort om den nye beredskabsplan, samt 
orienterer omkring sin udtalelse i en artikel i Fyens Stiftstidende fra 2/1-24, hvor bl.a. 
Peter Willemoes Skolen fremhæves i forbindelse med dårlige skolekarakterer. 
 

- Planen gennemgås for personalet d. 25.1.24, herefter skal den tages i brug 
- Der er lavet actioncards som skal hænge i klasserne 
- Der er ny samlingsplads – dette skal gennemgås med eleverne 
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Formand: 
b. Forældrehenvendelse omkring erstatningsfri for Samba og offentlig transport. 

 
c. Personale: 

 
 

9. Eventuelt (10 min.) 
-  
Tak for i aften – næste bestyrelsesmøde er den 20. februar 2024 – Vi ses! 
 
(O) Orientering 
(B) Beslutning 
(D) Diskussion 
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